



国际电工委员会质量评定体系 (IECQ)

涵盖电子元器件、组装件、相关物料和过程

IECQ有关规则及详情, 请访问 www.iecq.org

IECQ 符合性证书

有害物质过程管理

IECQ 证书号码:	IECQ-H NQAGB 23.0188	发出序号:	1	状态:	有效
取代:		发行日期:	2023/12/08	原发出日期:	2023/12/08
认证机构文件号码:	QCO2102	失效日期:	2026/12/07		

适用于:

- European Directive 2011/65/EU ("RoHS – Restriction of the use Of certain Hazardous Substances") in electrical and electronic equipment. Including all published amendments
- Customer specified requirements

昆山丘钛生物识别科技有限公司

江苏省昆山市玉山镇汉浦路 1999 号 2号厂房 (2、3、4 层)、3 号厂房 (2、4 层)

该组织已制定和实施有害物质过程管理程序和相关过程, 经审核, 发现这些程序及过程符合适用的 IECQ HSPM 组织批准要求, 即 IEC 电子元器件质量评定体系 (IECQ) 的基本规则 IECQ 01 和程序规则 IECQ 03-5 "IECQ 有害物质过程管理", 以及 IECQ 规范:

- IECQ QC080000: 2017 - 有害物质过程管理体系要求

此证书适用于以下活动范围内的所有电子元器件、组装件、相关物料和过程:

生物识别模组的设计、生产; 同时申请认证的分场所: 江苏省昆山市高新区台虹路 3号一号厂房三楼, 范围: 生物识别模组的生产 (喷涂)

Warwick House, Houghton Hall Park,
Houghton Regis, Dunstable,
Bedfordshire, LU5 5ZX
United Kingdom

签发的认证机构: NQA



授权人:
Laura Fletcher



此证书的有效性由签发证书的 IECQ 认证机构通过持续实施监督审核来保持。

依照 IECQ 系统程序规则, 此符合性证书有可能会被暂停或撤销。

此证书及任何日程安排只能完整复制。

此证书不可转让, 其所有权归属为 IECQ 的证书签发机构。

可访问 www.iecq.org 验证此证书的状态及真实性。



IECQ Certificate of Conformity Hazardous Substance Process Management

IECQ Certificate No.:	IECQ-H NQAGB 23.0188	Issue No.:	1	Status:	Current
Supersedes:		Issue Date:	2023/12/08	Org Issue:	2023/12/08
CB Reference No.:	QCO2102	Expiration:	2026/12/07		

Applicable to:

- European Directive 2011/65/EU ("RoHS – Restriction of the use Of certain Hazardous Substances") in electrical and electronic equipment. Including all published amendments
- Customer specified requirements

Kunshan QTech Biological Recognition Technology Limited

Plant 3 (2F, 4F),
Plant 2 (2F, 3F, 4F), No.1999,
Hanpu Road, Yushan Town, Kunshan City, Jiangsu Province,
China

The organization has developed and implemented Hazardous Substance Process Management procedures and related processes which have been assessed and found to comply with the applicable requirements for IECQ HSPM organization approval which is in accordance with the Basic Rules IECQ 01 and Rules of Procedure IECQ 03-5 "IECQ Hazardous Substances Process Management" of the IEC Quality Assessment System for Electronic Components (IECQ), and with respect to the IECQ Specification:

- IECQ QC 080000:2017 - Hazardous Substance Process Management System Requirements

This Certificate is applicable to all electronic components, assemblies, related materials and processes for the following scope of activities:

Design and production of Biological Recognition Modules;The other sub-site for certification is:3F, Plant 1, No.3, Taihong Road, High-tech Zone, Kunshan City, Jiangsu Province, ChinaScopeProduction of Biological Recognition Modules(spray coating)

Issued by the Certification Body: NQA

Warwick House, Houghton Hall Park,
Houghton Regis, Dunstable,
Bedfordshire, LU5 5ZX
United Kingdom



Authorized person:

Laura Fletcher



The validity of this certificate is maintained through on-going surveillance audits by the IECQ CB issuing this certificate.
This Certificate of Conformity may be suspended or withdrawn in accordance with the Rules of Procedure of the IECQ System and its Schemes.
This certificate and any schedule(s) may only be reproduced in full.
This certificate is not transferable and remains the property of the issuing IECQ CB.
The Status and authenticity of this certificate may be verified by visiting www.iecq.org

IECQ认证证书及IECQ标识使用说明

Guidance for the Use of the IECQ Certificate and IECQ Logo

一. 证书使用 Use of IECQ Certificate

认证证书可用于证明企业或组织通过IECQ QC080000规范，英文证书为正式版本，中文证书作为翻译附件，附件不可单独使用；

Certificate can be used to prove that the company or organization was certified in accordance with IECQ QC080000 specification, The English Version is the official version with Chinese version as translation annex, please note that the annex cannot be used separately.

二. 标识使用 Use of IECQ Logo

1. 凡通过SNQA获得IECQ QC080000认证注册的公司和组织可以使用如下认证标识，图样下方编码“IECQ-H IECQCB 18.0001”仅为示例，使用时应更改为贵公司的IECQ认证证书号码。

Which company and organization was Certified by SNQA for IECQ QC080000, the following logo could be applied. Your certificate number should be marked below the logo as following,



2. 在部件、组件、过程和相关材料都符合声明的技术要求的情况下，可以在以下方面使用 IECQ 标识：

The IECQ Logo may be used on or with the following provided that there is no inference that components, assemblies, processes and related materials conform to declared technical Standards and Specifications under the IECQ System when they are not:

- 宣传册Brochures
- 名片Business cards
- 常规报告以及和产品符合性不相关的报告Formal reports, reports not related to product compliance
- 培训或者宣传介绍材料Training or promotional presentation material
- 元件产品包装Component Product packaging
- 认证符合范围内的批次放行记录 Batch Release Records
- 网站Websites
- 信纸抬头Letterheads

3. IECQ 标识图样可与 IECQ 秘书处或 SNQA 联系获得，标志使用必须清晰，不得更改颜色或做任何形式的扭曲。另外本标识不构成“合格标志”，也不得以任何方式暗示企业所生产的产品符合 IECQ 的批准。

The IECQ Logo is available from the IECQ Secretariat or contact with SNQA to get it, The logo shall not be distorted or stylized in any way shape or form other than depicted in this document for the specified use. And The IECQ logo does not constitute "Marks of Conformity" nor do they imply liability in any way for the conformance of any product to an approved IECQ specification.